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Слобожанська селищна рада 

ПРОТОКОЛ № 65 

  LХV сесія VІІІ скликання 

 

20 лютого 2025 року                                                       Місце проведення – с-ще Слобожанське,  

                                                                  мала зала Слобожанського  

                                                                     селищного Палацу культури 

                                                                                          Початок роботи о 14.00 годині          

 

 

Загальна кількість депутатів – 26 

Присутні на сесії –  16 

Запрошені: заступник Слобожанського селищного голови Олена ТИМЧЕНКО, керуючий 

справами (секретар) виконавчого комітету селищної ради Яна ХАБАРОВА, начальник  

фінансового управління Слобожанської селищної ради Наталія БАРДАКОВА, начальник 

відділу з питань правової роботи, запобігання та виявлення корупції селищної ради Олена 

РЄПНІКОВА, начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань цивільного захисту, 

взаємодії з правоохоронними органами селищної ради   Олександр МАР’ЄНКОВ, начальник 

відділу бухгалтерського обліку та звітності селищної ради Оксана ВОДОЛАЖСЬКА, 

начальник відділу економічного розвитку, комунальної та інвестиційної діяльності селищної 

ради Вікторія ПОПОВА, начальник відділу з земельних та екологічних питань селищної 

ради  Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу культури, туризму, молоді та спорту 

Слобожанської селищної ради Леся БІДУЛІНА, старости Слобожанської селищної 

територіальної громади Олександр БУТКО, Тетяна ЛИСАК, Юрій Русін, Віктор СЕВЕРІН, 

поліцейські офіцери громади Олександр Зірка та Віталій Нікулін, начальник відділення 

поліції №2 Чугуївського РУП ГУНП в Харківській області Павло КАЛГАН. 

 

Головуючий на сесії – Дмитро ДІХТЯР, Слобожанський селищний голова 

 

ВИСТУПИВ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який розповів присутнім про ситуацію на 

території територіальної громади та про роботи, які ведуться на території громади. 

 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який наголосив, що на попередньому 

пленарному засіданні було внесено зміни до Регламенту селищної ради, щодо проведення 

постійних депутатських комісій та сесій у військовий час. Та запитав: У кого є питання чи 

пропозиції з даного питання?  

Володимир ЯГОВКІН, Олександр СИДОРЕНКО та інші депутати селищної ради, які 

наполегливо звернулися до селищного голови та присутніх депутатів з пропозицією не 

проводити засідання депутатських комісій, а приступити одразу до пленарного засідання 

сесії у зв’язку із ситуацією що склалася в Україні. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо даного 

питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування дану пропозицію 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Депутати наполягають не проводити засідання депутатських комісій, а 

приступити одразу до сесії у зв’язку із ситуацією що склалася в Україні. 
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ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який наголосив що відповідно до Закону 

України «Про внесення змін Закону України «Про місцеве самоврядування в України» щодо 

забезпечення прозорості місцевого самоврядування пленарне засідання ради підлягає 

відеофіксації з подальшим зберіганням відеозапису засідання не менше п’яти років. 

 
СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запропонував обрати лічильну 

комісію LХV сесії селищної ради VІІI скликання у складі 3 осіб: 

1. Валерій АФАНАСЕНКО 

2. Вікторія ДЗЮБА 

3. Володимир ЮНОШЕВ 

Які є пропозиції щодо даних кандидатур? 

Та поставив дані кандидатури на голосування. 

Голосували: 

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0, 

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати запропоновану лічильну комісію у складі 3 осіб. 

 

ВИСТУПИВ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який звернувся до лічильної комісії з 

проханням враховувати його голос при голосуванні. 

 

ВИСТУПИЛИ:  Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який наголосив, що для ведення 

протоколу  LХV сесії селищної ради VІІI скликання необхідно обрати секретаря засідання та  

запропонував обрати секретарем засідання для ведення протоколу сесії Галину КУЦЕНКО. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: Ставлю на голосування  дану пропозицію 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Секретарем засідання для ведення протоколу сесії обрати Галину КУЦЕНКО. 

 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який довів присутнім що відповідно до 

статті 26 Регламенту селищної ради:  

• Під час сесії ради депутати, посадові особи місцевого самоврядування, інші 

доповідачі зобов’язані використовувати державну мову. 

• Час для доповіді на сесії встановлюється не повинен перевищувати 30 хвилин. Час для 

співдоповідей, інформацій – до 15 хвилин. 

• Для внесення депутатського запиту, довідок, запитань, повторних виступів – до 3 

хвилин. 

• Для відповідей на запитання доповідачам відводиться до 10 хвилин, співдоповідачам – 

до 5 хвилин. 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який доповів, що на порядку денному LХV 

сесії селищної ради VІІI скликання такі питання: 

1. Про внесення змін до рішення LХІІІ сесії VIІI скликання Слобожанської селищної 

ради від 24 грудня 2024 року №2629-VIІI «Про бюджет Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2025 рік». 

2. Про затвердження Заходів на 2025 рік до Програми розвитку місцевого 

самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 
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3. Про внесення змін та доповнень до  Заходів на 2025 рік до Програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств  Слобожанської селищної ради на 2021-2025 

роки. 

4. Про затвердження Заходів на 2025 рік до Програми співфінансування робіт з 

капітального ремонту багатоквартирних житлових будинків на території 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2024-2025 роки. 

5. Про внесення змін та доповнень до  Заходів на 2025 рік  до  Програми розвитку та 

реформування  житлово-комунального господарства Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки. 

6. Про внесення змін та доповнень до заходів на 2025 рік до  Програми 

енергозбереження та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської 

селищної ради на 2021-2025 роки. 

7. Про внесення змін до Комплексної Програми профілактики правопорушень, 

злочинності та сприяння діяльності правоохоронних органів на території 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2022-2025 роки. 

8. Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до місцевої цільової Програми розвитку 

цивільного захисту Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

9. Про внесення змін до Програми соціально – економічного розвитку Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2024 – 2027 роки та затвердження Заходів на 

2025 рік. 

10. Про затвердження Заходів на 2025 рік до Програми культурно-мистецьких заходів  

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

11. Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми розвитку охорони здоров’я на 

території Слобожанської селищної ради на 2021 - 2025 роки.   

12. Про затвердження Програми інформатизації «Цифрова громада» Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2025-2027 роки. 

13. Про втрату чинності рішення X сесії VII скликання Комсомольської селищної ради 

Зміївського району Харківської області від 26 травня 2016 року №219-VII «Про 

визначення виконавця послуг з вивезення  побутових відходів (збирання, перевезення 

та захоронення твердих побутових відходів на території Комсомольської селищної 

ради)». 

14. Про затвердження Переліку закладів, що включені до базової мережі закладів 

культури Слобожанської селищної ради. 

15. Про заслуховування звітів про виконання договорів про співробітництво 

територіальних громад Слобожанської селищної ради та Зміївської міської ради у 

2024 році. 

16. Про внесення змін та доповнень до рішення Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області LІХ сесія VIІI скликання від 07 листопада 

2024 року №2507-VІІІ «Про затвердження плану діяльності з підготовки проєктів 

регуляторних актів Слобожанської селищної ради на 2025 рік». 

17. Про визнання рішень такими, що втратили чинність. 

18. Про надання згоди на ініціювання внесення змін до Договорів про співробітництво 

територіальних громад у формі делегування виконання окремих завдань. 

19. Про  прийняття  матеріальної благодійної допомоги та її передачу  кінцевим 

отримувачам. 

20. Про передачу комунального майна. 

21. Про внесення змін до рішення LVІ  сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання 

від 06.09.2024р. № 2417-VІІІ «Про відшкодування за енергоносії та комунальні 

послуги». 

22. Про внесення змін до структури апарату Слобожанської селищної ради та її 

виконавчого органу. 
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23. Про стан злочинності та виконання заходів щодо профілактики правопорушень на 

території Слобожанської селищної територіальної громади . 

24. Про звіт за 2024 рік поліцейських офіцерів громади Слобожанської селищної 

територіальної громади. 

25. Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної громади Олександра 

БУТКА. 

26. Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної громади Тетяни 

ЛИСАК. 

27. Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної громади Юрія РУСІНА. 

28. Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної громади Віктора 

СЕВЕРІНА. 

29. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ПАВЛЮКУ Андрію 

Володимировичу. 

30. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЛЕЩЕНКУ Василю 

Васильовичу. 

31. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. СОСНИЦЬКОМУ Іларіону 

Анатолійовичу. 

32. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. РУСІН Людмилі Павлівні. 

33. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КОРШУНОВУ Валентину 

Вікторовичу. 

34. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ТКАЧОВУ Миколі 

Івановичу. 

35. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. СЕМЕНКО Марії Сидорівні 

та гр. СЕМЕНКУ Віталію Миколайовичу. 

36. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ХРИСТОСОВУ Михайлу 

Васильовичу. 

37. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. РОЗА В’ячеславу 

Вікторовичу. 

38. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ДУЦЬКІЙ Галині 

Михайлівні. 

39. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ПІДЛІСНІЙ Марії 

Дмитрівні. 

40. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. СЕМЕНКО Яні Сергіївні. 

41. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. БУШНОМУ Олександру 

Єфремовичу. 

42. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ТІЩЕНКУ Роману 

Анатолійовичу. 

43. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЗАВАЛІЙ Галині Петрівні. 

44. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ВОЛКОВІЙ Ользі 

Миколаївні. 

45. Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:001:0040 на новий строк. 

46. Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:005:0060 на новий строк. 

47. Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321782000:01:002:0845. 

48. Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321782001:01:004:0143. 

49. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321782700:01:000:0658. 

50. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки з кадастровим номером 

6321782700:01:000:0658. 



 

 

6 

51. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки з кадастровим номером 

6321784501:01:003:0050. 

52. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки з кадастровим номером 

6321755600:01:004:0110. 

53. Про внесення змін до рішення XLVIII сесії Слобожанської селищної ради VIII 

скликання №2108-VIII від 22.02.2024 року. 

54. Про проведення земельних торгів з продажу права оренди земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321784500:02:000:2802. 

55. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою на земельну 

частку  (пай) гр. ОНИЩЕНКО Марії Ігорівні. 

56. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки ТОВ «НВК КВАДРАТ». 

57. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки гр. КАРАКАПТАНУ Дмитру Валерійовичу. 

58. Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321755600:01:005:0050. 

59. Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321755600:01:002:0096. 

60. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель під об’єктами культурної спадщини місцевого значення 

(братськими могилами). 

61. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо встановлення меж 

території Слобожанської селищної територіальної громади. 

 

Шановні присутні! 

Які є питання, пропозиції щодо затвердження  порядку денного? 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар Слобожанської селищної ради, яка звернулася 

до присутніх депутатів з проханням включити до порядку денного сесії питання «Про 

надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

земель під закладами охорони здоров’я в с. Шелудьківка» та надала пояснення стосовно 

даного питання. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо даного 

питання?  

Олександр БІЛЕВІЧ, Олександр СИДОРЕНКО та інші депутати, які наголосили, що 

вони наполягають на включенні даного питання до порядку денного сесії . 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного сесії питання «Про надання дозволу на 

розробку технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель під закладами 

охорони здоров’я в с. Шелудьківка». 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар Слобожанської селищної ради, яка звернулася 

до присутніх депутатів з проханням включити до порядку денного сесії питання «Про 

включення об’єктів нерухомого майна, загальною площею 38,60 кв.м, розташованих за 

адресою: с-ще Слобожанське, вул. Дружби, 7, до Переліку другого типу об’єктів 

комунальної власності Слобожанської селищної територіальної громади, що підлягають 

передачі в оренду без проведення аукціону та затвердження умов оренди» та надала 

пояснення стосовно даного питання. 
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Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо даного 

питання?  

Олександр БІЛЕВІЧ, Олександр СИДОРЕНКО та інші депутати, які наголосили, що 

вони наполягають на включенні даного питання до порядку денного сесії . 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного сесії питання «Про включення об’єктів 

нерухомого майна, загальною площею 38,60 кв.м, розташованих за адресою: с-ще 

Слобожанське, вул. Дружби, 7, до Переліку другого типу об’єктів комунальної власності 

Слобожанської селищної територіальної громади, що підлягають передачі в оренду без 

проведення аукціону та затвердження умов оренди». 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар Слобожанської селищної ради, яка звернулася 

до присутніх депутатів з проханням включити до порядку денного сесії питання «Про 

внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми підтримки підрозділів Збройних Сил 

України, Міністерства внутрішніх справ України, територіальної оборони, добровольчих та 

інших військових формувань  Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області на 2023-2025 роки» та надала пояснення стосовно даного питання. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо даного 

питання?  

Інна ЛИСАК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ та інші депутати, які наголосили, що вони 

наполягають на включенні даного питання до порядку денного сесії . 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного сесії питання «Про внесення змін до Заходів на 

2025 рік до Програми підтримки підрозділів Збройних Сил України, Міністерства 

внутрішніх справ України, територіальної оборони, добровольчих та інших військових 

формувань  Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області на 2023-

2025 роки». 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар Слобожанської селищної ради, яка звернулася 

до присутніх депутатів з проханням включити до порядку денного сесії питання «Про 

затвердження Статуту комунального підприємства «Комунальник» Слобожанської селищної 

ради Чугуївського району Харківської області (нова редакція)» та надала пояснення 

стосовно даного питання. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо даного 

питання?  

Вікторія ДЗЮБА, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ та інші депутати, які наголосили, що вони 

наполягають на включенні даного питання до порядку денного сесії . 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 
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ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного сесії питання «Про затвердження Статуту 

комунального підприємства «Комунальник» Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області (нова редакція)». 

 

ВИСТУПИЛИ: Володимир ЯГОВКІН, депутат ради, який самостійно публічно оголосив, 

що по  питанню 58 порядку денного в нього конфлікт інтересів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, Які ще є питання, пропозиції щодо 

затвердження  порядку денного? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити питання щодо затвердження порядку 

денного  LХV сесії Слобожанської селищної ради VІІI скликання в цілому з додатковими 

питаннями на голосування. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, ставлю на голосування рішення «Про затвердження 

порядку денного LХV сесії Слобожанської селищної ради VІІI скликання» в цілому. 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження порядку денного LХV сесії Слобожанської 

селищної ради VІІI скликання» в цілому (рішення додається). 

 

Переходимо до розгляду питань порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до рішення LХІІІ сесії VIІI скликання Слобожанської селищної ради від 

24 грудня 2024 року №2629-VIІI «Про бюджет Слобожанської селищної територіальної 

громади на 2025 рік». 

ДОПОВІДАЄ: Наталія БАРДАКОВА, начальник фінансового управління Слобожанської 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 16,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 1 (Валентина КОРОБКА)  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення LХІІІ сесії VIІI скликання 

Слобожанської селищної ради від 24 грудня 2024 року №2629-VIІI «Про бюджет 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2025 рік» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження Заходів на 2025 рік до Програми розвитку місцевого самоврядування 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» 

ДОПОВІДАЄ: Галина КУЦЕНКО, секретар Слобожанської селищної ради, яка надала 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  
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Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Заходів на 2025 рік до Програми розвитку 

місцевого самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін та доповнень до  Заходів на 2025 рік до Програми фінансової підтримки 

комунальних підприємств  Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до  Заходів на 2025 рік до 

Програми фінансової підтримки комунальних підприємств  Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження Заходів на 2025 рік до Програми співфінансування робіт з капітального 

ремонту багатоквартирних житлових будинків на території Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2024-2025 роки» 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

 

 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Заходів на 2025 рік до Програми 

співфінансування робіт з капітального ремонту багатоквартирних житлових будинків на 

території Слобожанської селищної територіальної громади на 2024-2025 роки» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  
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«Про внесення змін та доповнень до  Заходів на 2025 рік  до  Програми розвитку та 

реформування  житлово-комунального господарства Слобожанської селищної ради на 2021-

2025 роки» 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до  Заходів на 2025 рік  до  

Програми розвитку та реформування  житлово-комунального господарства Слобожанської 

селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін та доповнень до заходів на 2025 рік до  Програми енергозбереження та 

благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради на 2021-2025 

роки». 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до заходів на 2025 рік до  Програми 

енергозбереження та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної 

ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до Комплексної Програми профілактики правопорушень, злочинності та 

сприяння діяльності правоохоронних органів на території Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2022-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Олександр МАР’ЄНКОВ, начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради, який надав 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  
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«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Комплексної Програми профілактики 

правопорушень, злочинності та сприяння діяльності правоохоронних органів на території 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2022-2025 роки» прийняти  в цілому 

(рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до місцевої цільової Програми розвитку 

цивільного захисту Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Олександр МАР’ЄНКОВ, начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради, який надав 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до місцевої цільової 

Програми розвитку цивільного захисту Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» 

прийняти  в цілому (рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до Програми соціально – економічного розвитку Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2024 – 2027 роки та затвердження Заходів на 2025 рік». 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної 

та інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Програми соціально – економічного розвитку 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2024 – 2027 роки та затвердження 

Заходів на 2025 рік» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження Заходів на 2025 рік до Програми культурно-мистецьких заходів  

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Леся БІДУЛІНА, начальник відділу культури, туризму, молоді та спорту 

Слобожанської селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 
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Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Заходів на 2025 рік до Програми культурно-

мистецьких заходів  Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми розвитку охорони здоров’я на 

території Слобожанської селищної ради на 2021 - 2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник Слобожанського селищного голови, яка 

надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми розвитку 

охорони здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 2021 - 2025 роки» прийняти  

в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження Програми інформатизації «Цифрова громада» Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2025-2027 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Яна ХАБАРОВА, керуючий справами (секретар) виконавчого комітету 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Програми інформатизації «Цифрова громада» 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2025-2027 роки» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про втрату чинності рішення X сесії VII скликання Комсомольської селищної ради 

Зміївського району Харківської області від 26 травня 2016 року №219-VII «Про визначення 

виконавця послуг з вивезення  побутових відходів (збирання, перевезення та захоронення 

твердих побутових відходів на території Комсомольської селищної ради)». 
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ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про втрату чинності рішення X сесії VII скликання Комсомольської 

селищної ради Зміївського району Харківської області від 26 травня 2016 року №219-VII 

«Про визначення виконавця послуг з вивезення  побутових відходів (збирання, перевезення 

та захоронення твердих побутових відходів на території Комсомольської селищної ради)» 

прийняти  в цілому (рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження Переліку закладів, що включені до базової мережі закладів культури 

Слобожанської селищної ради». 

ДОПОВІДАЄ: Леся БІДУЛІНА, начальник відділу культури, туризму, молоді та спорту 

Слобожанської селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Переліку закладів, що включені до базової 

мережі закладів культури Слобожанської селищної ради» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про заслуховування звітів про виконання договорів про співробітництво територіальних 

громад Слобожанської селищної ради та Зміївської міської ради у 2024 році». 

ДОПОВІДАЄ: Олена РЄПНІКОВА, начальник відділу з питань правової роботи, запобігання 

та виявлення корупції селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про заслуховування звітів про виконання договорів про 

співробітництво територіальних громад Слобожанської селищної ради та Зміївської міської 

ради у 2024 році» прийняти  в цілому (рішення додається). 
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СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін та доповнень до рішення Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області LІХ сесія VIІI скликання від 07 листопада 2024 року №2507-VІІІ 

«Про затвердження плану діяльності з підготовки проєктів регуляторних актів Слобожанської селищної 

ради на 2025 рік» 

ДОПОВІДАЄ: Олена РЄПНІКОВА, начальник відділу з питань правової роботи, запобігання 

та виявлення корупції селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін та доповнень до рішення Слобожанської 

селищної ради Чугуївського району Харківської області LІХ сесія VIІI скликання від 07 

листопада 2024 року №2507-VІІІ «Про затвердження плану діяльності з підготовки проєктів 

регуляторних актів Слобожанської селищної ради на 2025 рік» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про визнання рішень такими, що втратили чинність» 

ДОПОВІДАЄ:  Олена РЄПНІКОВА, начальник відділу з питань правової роботи, 

запобігання та виявлення корупції селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про визнання рішень такими, що втратили чинність» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання згоди на ініціювання внесення змін до Договорів про співробітництво 

територіальних громад у формі делегування виконання окремих завдань». 

ДОПОВІДАЄ: Олена РЄПНІКОВА, начальник відділу з питань правової роботи, запобігання 

та виявлення корупції селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 
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«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання згоди на ініціювання внесення змін до Договорів про 

співробітництво територіальних громад у формі делегування виконання окремих завдань» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про  прийняття  матеріальної благодійної допомоги та її передачу  кінцевим отримувачам» 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної 

та інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про  прийняття  матеріальної благодійної допомоги та її передачу  

кінцевим отримувачам» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу комунального майна». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ВОДОЛАЖСЬКА, начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу комунального майна» прийняти  в цілому (рішення 

додається) 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до рішення LVІ  сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання від 

06.09.2024р. № 2417-VІІІ «Про відшкодування за енергоносії та комунальні послуги». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ВОДОЛАЖСЬКА, начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 16,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Олександр СИДОРЕНКО) 
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ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення LVІ  сесії Слобожанської селищної 

ради VІІІ скликання від 06.09.2024р. № 2417-VІІІ «Про відшкодування за енергоносії та 

комунальні послуги» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до структури апарату Слобожанської селищної ради та її виконавчого 

органу». 

ДОПОВІДАЄ: Яна ХАБАРОВА, керуючий справами (секретар) виконавчого комітету 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до структури апарату Слобожанської селищної 

ради та її виконавчого органу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про стан злочинності та виконання заходів щодо профілактики правопорушень на 

території Слобожанської селищної територіальної громади». 

ДОПОВІДАЄ: Павло КАЛГАН, начальник відділення поліції №2 Чугуївського РУП ГУНП в 

Харківській області, який проінформував присутніх про стан профілактики правопорушень 

на території Слобожанської селищної територіальної громади стан. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував прийняти інформацію до уваги та поставити 

дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 2 (Олександр БІЛЕВІЧ, Валерія СТЕБЛО) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про стан злочинності та виконання заходів щодо профілактики 

правопорушень на території Слобожанської селищної територіальної громади» прийняти  

в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про звіт за 2024 рік поліцейських офіцерів громади Слобожанської селищної 

територіальної громади». 

ДОПОВІДАЄ: Віталій Нікулін, поліцейський офіцер громади, який прозвітував про роботу 

поліцейських офіцерів громади за 2024 рік на території Слобожанської селищної 

територіальної громади. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував прийняти інформацію до уваги та поставити дане 

питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 
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Голосували:  

«за» - 16,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Юлія БІЛА) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про звіт за 2024 рік поліцейських офіцерів громади Слобожанської 

селищної територіальної громади» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної громади Олександра БУТКА». 

ДОПОВІДАЄ: Олександр БУТКО, староста Слобожанської селищної територіальної 

громади, який прозвітував перед присутніми за виконану у 2024 році роботу у Лиманському 

старостинському окрузі. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував прийняти звіт до уваги та поставити дане питання  

на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної 

громади Олександра БУТКА» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної громади Тетяни ЛИСАК». 

ДОПОВІДАЄ: Тетяна ЛИСАК, староста Слобожанської селищної територіальної громади, 

яка прозвітувала перед присутніми за виконану у 2024 році роботу у Шелудьківському 

старостинському окрузі. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував прийняти звіт до уваги та поставити дане питання  

на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної 

громади Тетяни ЛИСАК» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної громади Юрія РУСІНА». 

ДОПОВІДАЄ: Юрій РУСІН, староста Слобожанської селищної територіальної громади, 

який прозвітував перед присутніми за виконану у 2024 році роботу у Геніївському 

старостинському окрузі. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 



 

 

18 

Олег ПОНОМАРЕНКО, який запропонував прийняти звіт до уваги та поставити дане 

питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної 

громади Юрія РУСІНА» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної громади Віктора СЕВЕРІНА». 

ДОПОВІДАЄ: Віктор СЕВЕРІН, староста Слобожанської селищної територіальної громади, 

який прозвітував перед присутніми за виконану у 2024 році роботу у Нижньобишкинськму 

старостинському окрузі. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олег ПОНОМАРЕНКО, який запропонував прийняти звіт до уваги та поставити дане 

питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про   Звіт   старости Слобожанської селищної територіальної 

громади Віктора СЕВЕРІНА» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ПАВЛЮКУ Андрію 

Володимировичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. 

ПАВЛЮКУ Андрію Володимировичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЛЕЩЕНКУ Василю 

Васильовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 
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ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. 

ЛЕЩЕНКУ Василю Васильовичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. СОСНИЦЬКОМУ Іларіону 

Анатолійовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. 

СОСНИЦЬКОМУ Іларіону Анатолійовичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. РУСІН Людмилі Павлівні». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. РУСІН 

Людмилі Павлівні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КОРШУНОВУ Валентину 

Вікторовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 
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Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. 

КОРШУНОВУ Валентину Вікторовичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ТКАЧОВУ Миколі Івановичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. 

ТКАЧОВУ Миколі Івановичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. СЕМЕНКО Марії Сидорівні та гр. 

СЕМЕНКУ Віталію Миколайовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр КУХЛЄЄВ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. 

СЕМЕНКО Марії Сидорівні та гр. СЕМЕНКУ Віталію Миколайовичу» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ХРИСТОСОВУ Михайлу 

Васильовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 
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Олександр КУХЛЄЄВ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. 

ХРИСТОСОВУ Михайлу Васильовичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. РОЗА В’ячеславу Вікторовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр КУХЛЄЄВ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. РОЗА 

В’ячеславу Вікторовичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ДУЦЬКІЙ Галині Михайлівні». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ДУЦЬКІЙ 

Галині Михайлівні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ПІДЛІСНІЙ Марії Дмитрівні». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  
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«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. 

ПІДЛІСНІЙ Марії Дмитрівні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. СЕМЕНКО Яні Сергіївні». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. 

СЕМЕНКО Яні Сергіївні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. БУШНОМУ Олександру 

Єфремовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. 

БУШНОМУ Олександру Єфремовичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ТІЩЕНКУ Роману 

Анатолійовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  
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«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ТІЩЕНКУ 

Роману Анатолійовичу» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЗАВАЛІЙ Галині Петрівні». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЗАВАЛІЙ 

Галині Петрівні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ВОЛКОВІЙ Ользі Миколаївні». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Володимир ЯГОВКІН, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. 

ВОЛКОВІЙ Ользі Миколаївні» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:001:0040 на новий строк». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Олександр СИДОРЕНКО, Володимир ЯГОВКІН та інші депутати, які 

запропонували надати в оренду на новий строк Фірмі «Дельта-С» ЛТД  земельну ділянку за 

кадастровим номером 6321755600:01:001:0040 за цільовим призначенням для розміщення та 

експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель та споруд будівельних організацій 

та підприємств, загальною площею 0,1237 га, яка розташована на території Слобожанської 

селищної ради в с-щі Слобожанське, Балаклійське шосе, 7, терміном на 10 ( десять) років і 

встановити ставку орендної плати за користування земельною ділянкою в розмірі 12 % від 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки. Та зобов’язати подати договір оренди 

земельної ділянки на державну реєстрацію та зареєструвати його в тижневий термін від дати 

підписання договору сторонами. 



 

 

24 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення із зазначеною 

пропозицією в цілому 

Голосували:  

«за» - 16,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Олександр БІЛЕВІЧ) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321755600:01:001:0040 на новий строк» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321755600:01:005:0060 на новий строк». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Володимир ЯГОВКІН та інші депутати, які 

запропонували задовільнити заявника та надати в оренду на новий строк ФО-П ПИВОВАРУ 

Леоніду Леонідовичу земельну ділянку за кадастровим номером 6321755600:01:005:0060 за 

цільовим призначенням для будівництва та обслуговування будівель торгівлі, загальною 

площею 0,0015 га, яка розташована на території Слобожанської селищної ради в с-щі 

Слобожанське, вул. Дружби, терміном на 5 (п’ять) років і встановити ставку орендної плати 

за користування земельною ділянкою в розмірі 12 % від нормативної грошової оцінки 

земельної ділянки. Та зобов’язати подати договір оренди земельної ділянки на державну 

реєстрацію та зареєструвати його в тижневий термін від дати підписання договору 

сторонами. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення із зазначеною 

пропозицією в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321755600:01:005:0060 на новий строк» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321782000:01:002:0845». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Володимир ЮНОШЕВ, Володимир ЯГОВКІН та інші депутати, які 

запропонували задовільнити заявника, а саме: гр. КОМЕНДАНТУ Олегу Сергійовичу 

затвердити проект землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду для 

городництва, (код КВЦПЗ – 01.07), розташованої на території Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області, площею 0,6000 га, надати в оренду земельну 

ділянку терміном на 3 (три) років і встановити ставку орендної плати за користування 
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земельною ділянкою в розмірі 10 % від нормативної грошової оцінки земельної ділянки. Та 

зобов’язати його подати договір оренди земельної ділянки на державну реєстрацію та 

зареєструвати його в тижневий термін від дати підписання договору сторонами. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення із зазначеною 

пропозицією в цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 2 (Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Микола СТЕБЛО) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321782000:01:002:0845» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим номером 

6321782001:01:004:0143». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Олександр СИДОРЕНКО, Олег ПОНОМАРЕНКО та інші депутати, які 

запропонували задовільнити заявника, а саме: надати в оренду гр. КОРОБКА Олені 

Олександрівні земельну ділянку за кадастровим номером 6321782001:01:004:0143 за 

цільовим призначенням для будівництва та обслуговування інших будівель громадської 

забудови, землі житлової та громадської забудови, загальною площею 0,0522 га, яка 

розташована за адресою: село Геніївка, вулиця Молодіжна, 1-б на території Слобожанської 

селищної ради Чугуївського району Харківської області  терміном на 10 (десять) років і 

встановити ставку орендної плати за користування земельною ділянкою в розмірі 12 % від 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки. Та зобов’язати його подати договір оренди 

земельної ділянки на державну реєстрацію та зареєструвати його в тижневий термін від дати 

підписання договору сторонами. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення із зазначеною 

пропозицією в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про укладення договору оренди земельної ділянки за кадастровим 

номером 6321782001:01:004:0143» прийняти  в цілому (рішення додається). 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження технічної документації з нормативної грошової оцінки земельної ділянки 

з кадастровим номером 6321782700:01:000:0658». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  
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Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки з кадастровим номером 6321782700:01:000:0658» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки з кадастровим номером 

6321782700:01:000:0658». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Олександр СИДОРЕНКО, Володимир ЯГОВКІН та інші депутати, які 

запропонували внести зміни до договору оренди земельної ділянки від 17.06.2010 року, 

зареєстрованого у Зміївському районному відділі Харківської регіональної філії ДП «Центр 

ДЗК» за № 041069100002 від 21.06.2010 року (далі Договір), шляхом укладання додаткової 

угоди а саме: 

-п.2 Договору викласти в наступній редакції: 

«В оренду передається земельна ділянка за кадастровим номером 6321782700:01:000:0658 

загальною площею 0,0400 га з цільовим призначенням – 13.01 Для розміщення та 

експлуатації об’єктів і споруд електронних комунікацій,  розташованої за межами населеного 

пункту с. Лиман на території Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області.»; 

-п.5 Договору викласти в наступній редакції: 

«Нормативна грошова оцінка земельної ділянки з кадастровим номером 

6321782700:01:000:0658 становить 147059,96 грн відповідно до технічної документації з 

нормативної грошової оцінки станом на 01.01.2025 року»; 

-п.9 Договору викласти в наступній редакції: 

«Орендна плата вноситься орендарем у грошовій формі в розмірі 12 % від нормативної 

грошової оцінки зазначеної в п.5, на рахунок Слобожанської селищної ради. Розмір річної 

орендної плати становить 17647,20 грн (сімнадцять тисяч шістсот сорок сім грн. 20 коп.)»; 

-по всьому тексту Договору слова «Орендодавець Зміївська районна державна адміністрація 

Харківської області», в усіх відмінках, замінити на « Орендодавець Слобожанська селищна 

рада»; 

-по всьому тексту Договору слова «Лиманська сільська рада», в усіх відмінках, замінити на 

«Слобожанська селищна рада»; 

-по всьому тексту Договору слова ПрАТ «МТС Україна», в усіх відмінках, замінити на слова 

«ПрАТ «ВФ Україна».  

Та зобов’язати подати додаткову угоду до договору оренди земельної ділянки на державну 

реєстрацію та зареєструвати його в тижневий термін від дати підписання угоди сторонами. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Володимир ЮНОШЕВ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення із зазначеною 

пропозицією в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  
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«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321782700:01:000:0658» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки з кадастровим номером 

6321784501:01:003:0050». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Олександр БІЛЕВІЧ, Валентина КОРОБКА та інші депутати, які 

запропонували внести зміни до договору оренди земельної ділянки від 23.05.2007 року, 

зареєстрованого у Зміївському районному відділі Харківської регіональної філії державного 

підприємства «Центр державного земельного кадастру при Державному комітеті України по 

земельних ресурсах» за № 040769100004 від 19.06.2007 року (далі Договір), шляхом 

укладання додаткової угоди а саме: 

-п.2 Договору викласти в наступній редакції: 

«В оренду передається земельна ділянка за кадастровим номером 6321784501:01:003:0050 

загальною площею 0,0400 га з цільовим призначенням – 13.01 Для розміщення та 

експлуатації об’єктів і споруд електронних комунікацій,  розташованої в с. Скрипаї, вул. 

Польова на території Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області.»; 

-п.3 Договору викласти в наступній редакції: 

«Нормативна грошова оцінка земельної ділянки з кадастровим номером 

6321784501:01:003:0050 становить 94782,77 грн відповідно до Витягу № 6300233512025 із 

технічної документації з нормативної грошової оцінки земельних ділянок від 16.01.2025 

року»; 

-п.7 Договору викласти в наступній редакції: 

«Орендна плата вноситься орендарем у грошовій формі в розмірі 12 % від нормативної 

грошової оцінки зазначеної в п.3, на рахунок Слобожанської селищної ради. Розмір річної 

орендної плати становить 11373,93 грн (одинадцять тисяч триста сімдесят три грн 93 коп.)»; 

-по всьому тексту Договору слова «Скрипаївська сільська рада», в усіх відмінках, замінити 

на «Слобожанська селищна рада»; 

-по всьому тексту Договору слова «ЗАТ «Український мобільний зв’язок», в усіх відмінках, 

замінити на слова «ПрАТ «ВФ Україна».  

Та зобов’язати подати додаткову угоду до договору оренди земельної ділянки на державну 

реєстрацію та зареєструвати його в тижневий термін від дати підписання угоди сторонами. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Володимир ЮНОШЕВ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення із зазначеною 

пропозицією в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321784501:01:003:0050» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки з кадастровим номером 

6321755600:01:004:0110». 
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ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Олександр БІЛЕВІЧ, Валентина КОРОБКА та інші депутати, які 

запропонували внести зміни до договору оренди земельної ділянки від 08.04.2008 року, 

зареєстрованого у Зміївському районному відділі Харківської регіональної філії державного 

підприємства «Центр державного земельного кадастру при Державному комітеті України по 

земельних ресурсах» за № 040869100015 від 10.04.2008 року (далі Договір), шляхом 

укладання додаткової угоди а саме: 

-п.2 Договору викласти в наступній редакції: 

«В оренду передається земельна ділянка за кадастровим номером 6321755600:01:004:0110 

загальною площею 0,0200 га з цільовим призначенням – 13.01 Для розміщення та 

експлуатації об’єктів і споруд електронних комунікацій, розташованої в с-щі Слобожанське, 

вул.Світанкова на території Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області»; 

-п.4 Договору викласти в наступній редакції: 

«Нормативна грошова оцінка земельної ділянки з кадастровим номером 

6321755600:01:004:0110 становить 84263,26 грн. відповідно до Витягу № 9905642562025 із 

технічної документації з нормативної грошової оцінки земельних ділянок від 20.01.2025 

року»; 

-п.7 Договору викласти в наступній редакції: 

«Орендна плата вноситься орендарем у грошовій формі в розмірі 12 % від нормативної 

грошової оцінки зазначеної в п.4, на рахунок Слобожанської селищної ради. Розмір річної 

орендної плати становить 10111,59 грн (десять тисяч сто одинадцять грн. 59 коп.). 

Обчислення розміру орендної плати за земельну ділянку здійснюється з урахуванням  

цільового призначення та коефіцієнтів індексації, визначених законодавством, за 

затвердженими Кабінетом Міністрів України формами, що заповнюються під час укладання 

або зміни умов договору оренди чи продовження його дії»; 

-по всьому тексту Договору слова «Комсомольська селищна рада», в усіх відмінках, замінити 

на «Слобожанська селищна рада»; 

-по всьому тексту Договору слова «ЗАТ «Український Мобільний зв’язок», в усіх відмінках, 

замінити на слова «ПрАТ «ВФ Україна».  

Та зобов’язати подати додаткову угоду до договору оренди земельної ділянки на державну 

реєстрацію та зареєструвати його в тижневий термін від дати підписання угоди сторонами. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Валерій  АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення із зазначеною 

пропозицією в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321755600:01:004:0110» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до рішення XLVIII сесії Слобожанської селищної ради VIII скликання 

№2108-VIII від 22.02.2024 року». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 
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ВИСТУПИЛИ: Олександр БІЛЕВІЧ, Віталій ШТЕФАН та інші депутати, які 

запропонували внести зміни до рішення XLVIII сесії Слобожанської селищної ради VIII 

скликання № 2108-VIII від 22.02.2024 року «Про надання гр.ЛАВРИКУ Юрію Вікторовичу 

дозволу на викуп земельної ділянки для ведення фермерського господарства», а саме: 

п.1 викласти в наступній редакції: 

Надати гр. ЛАВРИКУ Юрію Вікторовичу згоду на викуп земельної ділянки 

сільськогосподарського призначення, що розташована на території Слобожанської селищної 

ради Харківської області Чугуївського району за межами населених пунктів (колишня 

Скрипаївська сільська рада),  площею 36,1502 га, кадастровий номер 6321784500:02:000:3010 

для ведення фермерського господарства за ціною, яка дорівнює нормативній грошовій оцінці 

1 491 463,45 грн. (один мільйон чотириста дев’яносто одна тисяча чотириста шістдесят три 

гривні 45 копійок) відповідно до витягу із технічної документації про нормативну грошову 

оцінку земельної  ділянки  від 27.01.2025 року з розстрочкою платежу на 2 (два) роки. 

Категорія земель – землі сільськогосподарського призначення, код КВЦПЗ - 01.02 - для 

ведення фермерського господарства. 

п.2 викласти в наступній редакції: 

Розрахунок за придбану земельну ділянку здійснюється щороку, рівними частинами з 

урахуванням індексу інфляції до 20 числа місяця, що настає за звітним роком. Сума першого 

внеску складає 745 731,73 грн (сімсот сорок п’ять тисяч сімсот тридцять одна гривня 73 коп.) 

повинна бути внесена до нотаріального посвідчення договору купівлі-продажу земельної 

ділянки на рахунок спеціального фонду селищного бюджету. 

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Валерій  АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення XLVIII сесії Слобожанської 

селищної ради VIII скликання №2108-VIII від 22.02.2024 року» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про проведення земельних торгів з продажу права оренди земельної ділянки з кадастровим 

номером 6321784500:02:000:2802». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про проведення земельних торгів з продажу права оренди земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321784500:02:000:2802» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 
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СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою на земельну 

частку  (пай) гр. ОНИЩЕНКО Марії Ігорівні». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання дозволу на розробку технічної документації із 

землеустрою на земельну частку  (пай) гр. ОНИЩЕНКО Марії Ігорівні» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

ТОВ «НВК КВАДРАТ». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки ТОВ «НВК КВАДРАТ» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

гр. КАРАКАПТАНУ Дмитру Валерійовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 



 

 

31 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки гр. КАРАКАПТАНУ Дмитру Валерійовичу» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321755600:01:005:0050». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Володимир ЯГОВКІН, депутат ради, який самостійно публічно оголосив, що по даному 

питанню в нього конфлікт інтересів. 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 16,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Володимир ЯГОВКІН) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо 

поділу земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:01:005:0050» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321755600:01:002:0096». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо 

поділу земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:01:002:0096» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель під об’єктами культурної спадщини місцевого значення (братськими 

могилами)». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 
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Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання дозволу на розробку технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель під об’єктами культурної спадщини місцевого 

значення (братськими могилами)» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо встановлення меж території 

Слобожанської селищної територіальної громади». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

встановлення меж території Слобожанської селищної територіальної громади» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель під закладами охорони здоров’я в с. Шелудьківка». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Валерій АФАНАСЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 16,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Олександр КУХЛЄЄВ) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання дозволу на розробку технічної документації із 

землеустрою щодо інвентаризації земель під закладами охорони здоров’я в с. Шелудьківка» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про включення об’єктів нерухомого майна, загальною площею 38,60 кв.м, розташованих за 

адресою: с-ще Слобожанське, вул. Дружби, 7, до Переліку другого типу об’єктів 

комунальної власності Слобожанської селищної територіальної громади, що підлягають 

передачі в оренду без проведення аукціону та затвердження умов оренди». 
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ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної 

та інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 15,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 2 (Юлія БІЛА, Валентина КОРОБКА) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про включення об’єктів нерухомого майна, загальною площею 

38,60 кв.м, розташованих за адресою: с-ще Слобожанське, вул. Дружби, 7, до Переліку 

другого типу об’єктів комунальної власності Слобожанської селищної територіальної 

громади, що підлягають передачі в оренду без проведення аукціону та затвердження умов 

оренди» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми підтримки підрозділів Збройних Сил 

України, Міністерства внутрішніх справ України, територіальної оборони, добровольчих та 

інших військових формувань  Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області на 2023-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Олександр МАР’ЄНКОВ, начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради, який надав 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Олександр СИДОРЕНКО, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 17,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми підтримки 

підрозділів Збройних Сил України, Міністерства внутрішніх справ України, територіальної 

оборони, добровольчих та інших військових формувань  Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області на 2023-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення 

додається). 

 

СЛУХАЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова  

«Про затвердження Статуту комунального підприємства «Комунальник» Слобожанської 

селищної ради Чугуївського району Харківської області (нова редакція)». 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Дмитро ДІХТЯР, селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Дмитро ДІХТЯР, селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 16,  

«проти» - 0, 
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«утрималися» - 0  

«не голосував» - 1 (Олександр КУХЛЄЄВ) 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження Статуту комунального підприємства 

«Комунальник» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області 

(нова редакція)» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

 

Шановні депутати! 

Порядок денний сесії вичерпано. 

У кого є пропозиції, доповнення, зауваження до ведення сесії? 

LХV сесія селищної ради VІІІ скликання оголошується закритою. 

Дякую за участь в роботі. 

 

 

 

 

Слобожанський селищний голова                                                                Дмитро ДІХТЯР 

 

 

Секретар                                                                                                          Галина КУЦЕНКО 
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СПИСОК 

депутатів присутніх на LХV сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання 

20 лютого  2025 року 

 

1. Афанасенко Валерій Павлович 

2. Біла Юлія Олександрівна  

3. Білевіч Олександр Віцентійович  

4. Дзюба Вікторія Володимирівна  

5. Коробка Валентина Петрівна  

6. Кухлєєв Олександр Вікторович  

7. Куценко Галина Олександрівна 

8. Ледовський Віктор Петрович 

9. Лисак Інна Іванівна 

10. Пономаренко Олег Анатолійович  

11. Сидоренко Олександр Іванович 

12. Стебло Валерія Миколаївна 

13. Стебло Микола Миколайович 

14. Штефан Віталій Олексійович  

15. Юношев Володимир Олександрович 

16. Яговкін Володимир Борисович 

 

 

 

 

 

 

СПИСОК 

депутатів відсутніх на LХV сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання   

20 лютого 2025 року 

 

1. Буряк Наталія Іванівна 

2. Десятник Роман Миколайович 

3. Карганян Самвел Шурікович 

4. Полька Олександр Миколайович 

5. Різван Володимир Петрович  

6. Рильцев В’ячеслав Павлович  

7. Томашевська Людмила Борисівна 

8. Шпак Геннадій Анатолійович 

 

 

 

 

 

 

 

 

Слобожанський селищний голова                                                                      Дмитро ДІХТЯР 

 

 

 

Секретар                                                                                                                Галина КУЦЕНКО 


